
 

 

REFERAT SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Skole: Tirsdalens Skole 

Mødested: Bistroteket. 

Tilstede: Astrid Ørbæk, Mette Daugbjerg Møller, Jakob Vendelbo, Niels Søndergaard, Anders Kornbek, 
Peter Larsen, Louise Andersen, Rikke Stage, Louise Timm & René Jakobsen 

Afbud: Mette Mandal, Johan Trane Poulsen 
 

Mødedato:   

1. 18-06-2025 » kl. 17.00. 

Dagsorden: 

1. Orienteringer: Kl. 17.00-17.30. 
- Personale. 
- 7. årg: Er flyttet på 40’er gangen og det er gået godt. 
- 8. 9. og 10. årg: Prøver fylder meget på de tre årgange. 
- Skolebestyrelsens formand.  
- Der er ikke så meget at berette. Har været i dialog med KRI og SØN omkring 

kapacitetsprojektet. 
- Skolens ledelse.  
- Vi er godt på vej med skoleårets planlægning. Skemaerne er færdige og opgaveoversigterne er 

godt på vej. Juniormesterlære fylder meget for tiden, og vi er ved at få det sidste på plads. Der 
er flest 8. klasses elever, der har valgt Juniormesterlære- Der skal laves skema. 

- Der er lidt bevægelse på 9. årgang. 
- Vi er i proces om at renovere vores madkundskabslokale. Der indhentes tilbud. 
- Skolens ledelsesteam er inviteret til ledertrivselssamtale, som et en del af en indsats omkring 

ledertrivsel. 
- Medarbejdere er inviteret ind i processen omkring ’Fremtidens Randers’. 
- TR og Skoleleder har være på besøg i SKU og har fortalt om Tirsdalens Skoles arbejde med 

kvalitetsmodellen. 
- Elever. 
- Vi havde en god sidste skoledag på skolen. Ellers ikke noget, da sidste møde blev aflyst. 

 
2. Status på skolebestyrelsen pr. 1.8.2025. Kl. 17.30-17.45 

Anders Kornbek ønsker ikke at fortsætte i skolebestyrelsen. 
Medlemmer fra bestyrelsen har haft kontakt til kommende forældre og snakket om 
bestyrelsesarbejde. Vi prøver at opfordre i en forældrebesked. Deltagelse af Peter Larsen på næste 
uges forældremøde. Det vil være godt med to forældre-bestyrelsesmedlemmer mere. 
 
 



 

 

3. Data fra Trivselsmålingen. Kl. 17.45-18.00.  
Skoleleder fortæller om den nye trivselsmåling og hvordan der arbejdes på skolen omkring det. Vi 
kigger på datasættet sammen. Der tales ind i nuancer, indsatser og muligheder. 
 

4. Kapacitet 
Skoleleder har rundsendt udmelding omkring ændrede prioriteringer vedr. kapacitet i sydbyen. De 
90 mio kr. der var sat af er taget væk og sendt over i budgetprocessen. Lederne i sydbyen er 
indkaldt til møde med skoledirektøren kommende fredag vedr. denne udmelding. 

Derefter spisning.  

 

Referent René Jakobsen 
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